
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

lncheiat astdzi t5.05.2023 la sediul Consiliului Local Berevoegti, cu prilejul

linerii Eedinlei extraordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 15oo , participl 10 consilieri din 12infunclie .Lipsesc d

nii consilieri , Schioapa Daniel qi Pislaru Dragog Nicolae. La qedin!6 participA d-l
primar Proca Florin Bogdan gi d na secretar general Leca Andra.$edinla este legal
constituit[, aceasta a fost legal convocatd'de primarul comunei Berevoeqti prin
adresa nr.33 5 4 I I I .0 5.2023 .

Preqedintele de Eedin!6 este d-1. consilier Hertea Irinel Mihail care \a loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la ;edinta anterioari.
2. Proiect de hotirffre privind aprobarea intocmirii documenta(iei tehnice de

completare a investi{iei Asfaltare drum centuri DN73c-Primirie, comuna
Berevoeqti, judetul Argeg, respectiv drum adiacent.

3. Intreblri qi interpeliri.
D 1 primar solicita introducerea pe ordinea de zi a inc6 un proiect qi anume:
-Proiect de hotirire privind amenajarea unei parclri la $coala Ungureni.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 4 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desfbEurat in data de24.04.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu

unanimitate de voturi.
2. Proiect de hotir0re privind aprobarea intocmirii documentatiei tehnice de

completare a investi(iei Asfaltare drum centuri DN73C-PrimIrie, comuna
Berevoegti, judetul Argeg, respectiv drum adiacent.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrAre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secret ar Leca Andra.
D-l Busuioc:Sd discutdm ambele puncte
D- I Viceprimar:Da
D-l Busuioc:La ce sum6 se ridicd prima investilie la d I Aldea ?

D-l Primar:Este un deviz de 241 mii lei.Acest deviz poate scddea, in niciun caz sd

creasc[.Ali vdzut ce lucr[ri se fac acolo ,este vorba despre un strat de 7 cm de

aqternere covor asfaltic pe lungimea de aproximativ 160m1 inclusiv cu qan! de

scurgere.De la magazinullui Sicd care il avem pe dreapta mergem citre partea de

nord cdtre stadion , pe partea st0ngd o sd vind qi colo un{an! betonat.$i in partea



cealaltA a drumului va veni gi acolo qan! betonat.Ar fi 154m1 de asflat gi in partea de

la drumul de centurdprincipal pe fostul terasament o s5 vind 118m qan! betonafiAnit
la capdt
D-l Busuioc:Deci toatd investilia acolo este de 241 asfaltare* ganfuri
D-l Primar:Da
D-l Busuioc:Eu ce qtiu la ei in zond acolo se fEcea apd, curge pe asfalt , se duce in
gan! sau cum?
D-l Primar:Nu , asta v am spus mai devreme ,o s5 fie qanluri betonate
D-l Busuioc:La Hera qi la Aldea
D-l Primar:O sd vind in parteacdtre drumul principal, o sd fie o rigold tip biscuit care

va prelua apa de sub asfalt qi va da intr un $ant betonat.Solulia tehnicd care a dat o
dirigintele de gantier proiectantului.Dacd vreli dupd qedinld mergem la fala locului
qi discutdm tehnic.
D-l Busuioc:Am infeles.La parcarea de la qcoal[ c6t?

D-l Primar:Nu avem deviz estimativ, este vorba de covorul asfaltic de 6 cm care a

fost ofertat in oferta inliald cu acelaqi pre!, ba din contrd vine mult mai jos prelul pt
cd balastrul este adus de noi
D-l Viceprimar:Aproximativ 200m
D-l Primar:Din pdcate va trebui finanlatd din bugetul local, se defbqoard pe anii
2023-2024, am vorbit cu constructorul dacd nu avem fonduri anul acesta qi pt drum
gi pt parcarea aceasta a zis cd putem sd i ddm qi la anul.Din punctul meu de vedere
ambele sunt benefice.
D-l Busuioc:Nu qtiu cum sd cataloghez treaba aceasta, ori ca incompetenta, ori ca

sfidare, ca neatenlie, deci mie gi noud cred la toatd lumea ,mi se pdrea ca foarte corect
ca aceste sume sau aceastd suprafald sd fi fost de la inceput bdgatd in
proiectare.Exemplu parcarea de la qcoald, s a avut in vedere paraarca de la stadion

dar nu ai in vedere parcarea de la qcoa16, mi se pare total aiurea.Dupd aceea partea

asta , hai sd mergem $i pe sus gi pe jos, eu qtiam inilial cd proictarea este pe jos qi

ulterior se face dacd se face pe sus.

D-l Primar:Aqa a considerat proiectantul la acel moment pt cd s a luat in vedere

drumul principal.La Anghel Saligny pe documenta{ie am discutatla acel moment cu
proiectantul qi am incercat sd bdgdm de atunci qi pe partea de jos qi ne au spus cd nu
putem sd cerem finantare pe doud drumuri paralele gi pe sus qi pe jos.$i amzis atunci
facem suplimentar cdnd vom primi fonduri gi c0nd se va semna contractul putem sd

facem suplimentar gi pe partea de jos din bugetul local fbrd nicio problem[, asta am
fEcut la acel moment.S a luat in calcul de atunci.
D-l Busuioc:Nu, dacd se lua in calcul de atunci se venea de la inceputul anului qi se

spunea, nu se venea acum in dou6 sdptdmdni.
D-l Primar:De la inceputul proiectului se qtia cd nu putem sd cerem finanlare pe dou6

drumuri adiacente



D-l Busuioc:De la inceputul anului se putea bdga ca investilie qi bucdlica asta,

D-l Primar:Parcarea este posibil sd nu ne coste bani.Avem bani prevdruti la diverse
gi neprevdzute
D-l Busuioc:Nu aduc aauze dec6t aceste sume, e pdcat cd se cheltuiesc din bugetul
local
D-l Primar:Nu le puteam lua de la Anghel Saligny qi v am explicat qi de ce

D-l Busuioc:Cum o sd fie reglementatd circulalia?
D-l Viceprimar:Traficul greu pe sus

D-l Busuioc:Eu o sd md ab1in, este foarte cd se asfalteazd,, md ablin datoritd faptului
cd nu sunt de acord sd se ia din bugetul local'qi la parcare nu avem suma, este foarte
bine cd se face dar vin cu repro$ul de ce nu s a luat in calcul cdnd s a fEcut

proiectarea.Cine a trecut prin fala gcolii gi a zis hai sd facem gi aici o parcare precum

la stadion, deci eu m5 ablin la aceste puncte cu toate cd am fdcut solicitare a se bdga

pe ordineavacarrtarea postului de consilier local, vdd cd nu s a dorit.
D-l Primar:La qedinla ordinard cu sigurar\dvafrvacantarea postului
D-l Busuioc:Nu se zice nicdieri ,zicela prima gedinla se declard vacantarea
D-lP[una:Aqa o fost discu{ia qi la celelalte ,la ordinard
D-l Busuioc:Eu vd spun din lege ,la prima gedinld se declari , dacd era qedin!6 de

indatd era altceva.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

8 voturi pentru qi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheoghe qi d I Stana Dumitru) este

adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.31 din 15.05.2023.
3.Proiect de hotir6re privind amenajarea unei parciri Ia $coala Ungureni.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare qi raportul de

specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrAre qi cu

8 voturi pentru qi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheoghe qi d I Stana Dumitru) este

adoptatl H.C.L. Berevoegti nr.32 din 15.05.2023.
4. Intreblri gi interpeliri.
D-l Primar'La parcare in zona gcoald este posibil sd nu fie nevoie de bani ,am luat
hotbrdre de amenaj are aparcdrii sunt bani la diverse qi neprev[zute
D-l Busuioc:Ideea era de ce sd stdm cu grija qi si nu se facd acei 80m sd nu mai
cheltuim noi, sd fie bdgali de la bun inceput in proiect ,deci aici a fost o neglijen!6
cAnd s a flcut proiectarea gi toate s a omis paraarea din fa{a qcolii.
D-l Primar:Parcarea din fala qcolii se putea pune inclusiv prin dispozilie de qantier

cu o notd de constatarela fala locului gi se putea face, este vorba cu partea de jos ce

a fost luat[ in calcul, acolo nu existd nomenclator stradal ,acolo trebuie sd fie strada

dac6 vreli sd inlelegeli dac[ nu vre{i s[ inlelege{i qi dvs gdndili lucrurile doar din

1l



punctul dvs de vedere, o sd invit in birou qi vd explic cel pulin 10 motive pt care nu

era proiectul la finanlare eligibil dac[ noi bdgam acea strada
D-l Busuioc:Nu este cazul
D-l Primar:Au fost discu{ii cu proiectantul sd meargd gi pe partea de jos qi de sus,

gtili disculiile astea.Toli oamenii din zondo gtiu

D-l Busuioc:Este foarte bine cu tot ce a{i propus
D-l Primar:Dar nu se putea face gi proiectare pe partea de jos asta vreau sd v[ spun

D-l Busuioc:Dacd dvs imi spuneali lucrul dsta acum o lund jos p[l[ria dar nu venili
cu qedin!6 extraordinard, imediat
D-l Primar:Pleacd utilajele din zond gi nu puteam face mai tdrziu, asta era ideea

D-l Busuioc:Eu v am spus punctul meu de vedere.
Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedin![ declari

inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1600.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de Eedinld, tr";::ff;;:;r,

ffi


